
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-10-14, § 18 

 

 Tid: 14 oktober 2008 kl 16.30 – 17.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 14 oktober 2008 

  

Ulla Hamilton Jan Valeskog Annika Ödebrink 

   (§ 10) 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (m) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Milly Namiro Darlson (s) tjänstgörande 

Margareta Stavling (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. Adjungerade med närvarorätt var även Petra Berglund, 

Maria Stigle och Anita Westergren från trafikkontorets nämndsekretariat. 

 

Ordföranden Ulla Hamilton (m) hälsade Sebastian Wiklund, ny ersättare för (v) 

välkommen till nämnden. 



  

 
 § 18 

Förslag till taxa för hushållsavfall och därmed jämförligt avfall inkl. taxa 

för skrymmande hushållsavfall m.m. samt slam och latrin att gälla från 

och med 2009-01-01 

Dnr T2008-700-03001 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att anta taxa för 

 hushållsavfall och därmed jämförligt avfall inkl. taxa för skrymmande 

 hushållsavfall m.m. samt slam och latrin, att gälla från och med 2009-01-01, i 

 enlighet med förslag i bilaga 1 till kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 25 september 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m) och vice ordföranden Jan Valeskog m fl 

 (s) ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) föreslog 

 följande: 

1. Trafik och renhållningsnämnden beslutar att uppdra åt trafikkontoret att ta 

 fram en taxebilaga till detta beslut där det i högre grad skiljer sig i 

 kostnader mellan de som väljer att källsortera och de som inte gör det, 

 framför allt avseende matavfall. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Det är bra att kontoret nu i högre grad än tidigare beaktat behovet av utökade 

incitament att källsortera. Den enskilde individ som genom eget val väljer att 

göra en samhällsinsats genom att lägga ned egen tid på att källsortera 

avfallsfraktioner och avlämna dessa på rätt ställe, ska premieras. 

Vi gröna anser emellertid att incitamenten för den enskilde individen som vill 

göra rätt ska gå betydligt längre. Att källsortera och i vilken grad är ändå ett 

beslut som den enskilde fattar och kanske även verkställer hemma vid 

köksbordet. I synnerhet hushållens matavfall är en resurs, högt efterfrågad av 

det berörda näringslivet. Den rådande politiska majoritetens flathet och 

besynnerliga retorik i denna fråga har hittills varit anmärkningsvärd.  

I tidigare behandlat ärende i Trafik och renhållningsnämnden så framhölls det 

att det energimässigt lönar sig att samla in och göra biogas av matavfall.Vilket 

motiverar att Trafikkontoret än mer utvecklar insamlingen av matavfall. Men 

det är bra att man infört lite glasnost även i denna fråga, varför det nu torde 

vara möjligt att komma någonstans med att samla ihop råvara för ökad 

biogasproduktion. Några frågor som saknas i ärendet är hur taxorna påverkar 

större fastighetsägare: Deras hyresgäster och bostadsrättsinnehavares 

boendekostnader påverkas ju om fastighetsägaren satsar på källsortering eller 



  

inte. Samt hur man, bland annat genom taxan kan skapa en tydligare styrning 

mot minskade avfallsmängder. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) med hänvisning 

till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) instämmer i förslaget från (mp) och (v). 

 

Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


